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ΘΕΜΑ: Κοινοβουλευτικός Έλεγχος   

ΣΧΕΤ.: Ερώτηση 1376/22-11-2021 της Βουλής των Ελλήνων  
 

Σε απάντηση της σχετικής Ερώτησης, που κατέθεσε ο Βουλευτής κ. Κυριάκος 

Βελόπουλος με θέμα «Θλιβερή η κατάσταση του διώροφου φάρου του ακρωτηρίου 

Λιθάρι στη Σκύρο», σας γνωρίζω τα ακόλουθα: 

Η ελλιπής συντήρηση των κτηριακών εγκαταστάσεων του Φάρου οφείλεται, 

αφενός στον περιορισμό των διατιθέμενων πόρων, αφετέρου δε στην αδυναμία 

πρόσβασης στον υπόψη Φάρο λόγω κατολισθήσεων, σε συνδυασμό με τις 

επικρατούσες καιρικές/ περιβαλλοντικές συνθήκες στην περιοχή. 

Κατά συνέπεια, η προσέγγιση στο Φάρο πραγματοποιείται είτε δια θαλάσσης 

από το φυσικό απόκρημνο της βραχώδους ακτής και μέσω δύσβατου μονοπατιού, 

μήκους 500 μ. περίπου, είτε με αναρρίχηση σε ύψος 90 μ., καθιστώντας την πρόσβαση 

προσωπικού και τη μεταφορά υλικών εξαιρετικά δύσκολη. 

Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 5 του ν.4278/14 (Α΄157), η με μέριμνα 

του Δήμου διάνοιξη ασφαλούς οδού πρόσβασης αποτελεί απαραίτητη προϋπόθεση για 

τη μεταφορά υλικών - προσωπικού προκειμένου να εκτελεστούν εργασίες 

συντηρήσεως, αλλά και για να είναι εφικτή η επισκεψιμότητα στον υπόψη Φάρο. 

Συνακόλουθα, η έλλειψη πρόσβασης παρακωλύει την ένταξη του Φάρου σε 

προγράμματα αποκατάστασης με χρηματοδότηση μέσω ΕΣΠΑ, καθότι καθοριστικός 

παράγοντας για την ένταξή του είναι η απρόσκοπτη προσβασιμότητα των πολιτών και 

ιδιαίτερα των ΑΜΕΑ. 

Ανεξαρτήτως των ανωτέρω, η Υπηρεσία Φάρων του Πολεμικού Ναυτικού έχει 

συμπεριλάβει στο μεσοπρόθεσμο προγραμματισμό/ σχεδιασμό την αποκατάσταση του 

εν λόγω Φάρου, και ως εκ τούτου, προτίθεται να προβεί σε εργασίες την προσεχή 
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διετία, αναλόγως των διατιθέμενων πιστώσεων και της ανάκτησης της 

προσβασιμότητας. 

Κατά τα λοιπά αρμόδιο να σας απαντήσει είναι το συνερωτώμενο Υπουργείο 

Πολιτισμού και Αθλητισμού. 
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